

# STUDIENÄMNDEN VID FYSIK

PROTOKOLL FÖRT VID SNF<sup>TM</sup>-MÖTE  
24 MARS 2020

**Tid: 12:02**  
**Plats: F6002**

## NÄRVARANDE

ORDFÖRANDE	ALBERT JOHANSSON
VICE ORDFÖRANDE	ALBIN AHLBÄCK
KASSÖR	ANTON WIKSTRÖM
SEKRETERARE	EMMA NIRVIN
VECKOBLADERIST	IDA EKMARK
KANDIDATANSVARIG	ELIN OHLMAN
MASTERANSVARIG	JOHANNA WARNQVIST
MATANSVARIG	TOBIAS WALLSTRÖM
ÅRSKURSREPRESENTANT	ERIK BROBACK

**§1 Mötets öppnande** Albert Johansson öppnar mötet kl. 12:02.

**§2 Val av justerare** Johanna Warnqvist väljs till justerare.

**§3 Föregående mötesprotokoll** Föregående mötesprotokoll föredrogs och lades till handlingarna.

**§4 Runda bordet** Samtliga var på det extrainsatta mötet vi hade i torsdags. Med undantaget Johanna, var även samtliga på SNFika.

- Anton har bokfört.
- Elin har letat kursutvärderare.
- Ida skriver en sammanfattning av vad hon kommit fram till gällande videoföreläsningar.

## §5 Kurser

- **F1, TM1:** Funkar bra.
- **F2, TM2:** Expfyslabbar flyttas till nästa läsperiod. Albert ska dock maila Lars och fråga hur möjligheterna för att göra det under sommaren ser ut. Även teorilabbar togs upp som förslag, men många anser att det tar bort en stor del av syftet med kursen.

- **F3, TM3:** Går bra.
- **Master:** Lite krångel med första föreläsningen i BigData-kursen.
- **Tracks:** En av de pågående tracks-kurserna har problem med projektgrupper, men det löser sig troligtvis ändå.

**§6 Valberedning** Då flera aktiviteter ställts in på grund av det rådande läget har varken Ida eller Johanna kvar sina tidigare förhinder. De två kommer därför representera SNF<sup>TM</sup> i valberedningen och ska därför höra av sig till Matilda Hanes för att boka in möten.

**§7 Räknestugor** Om William vill fortsätta hålla i dessa går det bra sålänge vi även får ett godkännande från Weidow.

**§8 Expfys och TM-samarbete** Vi vill ta fram en arbetsgrupp vars uppgift är att få till detta samarbete. Albert tar ansvaret att se till att det kommer ut information om detta, samt att gruppen startas.

**§9 Överlämning** Bordlägger till senare möte.

**§10 Övriga frågor**

- **Do the math:** En slack där universitetsstudenter, lärare och andra hjälper yngre elever med matematik och annat. Vill vi göra en F-version? Albert frågar styret om de är intresserade av att skapa en sektionsslack. Om det går igenom kan SNF<sup>TM</sup> sedan hjälpa till att sätta upp den.
- **Flervariabel:** Albert ska maila Weidow och Julie för att informera om att Hegarty inte ändrade reglerna kring sin tenta, trots att han blev tillsagd.

**§11 Nästa möte** Nästa möte blir 31 mars 2020.

**§12 Mötets avslutande** Mötet avslutades av Albert kl. 12.51.

Albert Johansson                      Emma Nirvin                      Johanna Warnqvist  
Ordförande                              Sekreterare                      Justerare  
En underskrift på denna sida avser hela protokollet.  
Kontakta sekreteraren i SNF<sup>TM</sup> ([snf.sekr@ftek.se](mailto:snf.sekr@ftek.se)) för kontroll eller övriga frågor.